
Kort verslag (concept) van de digitale ALV van de CDA-afdeling Velsen op 17 november 2020 

Aanwezig zijn tien leden van het CDA-Velsen en één ander CDA-lid: Cees Sintenie (fractielid), Gideon 

Nijemanting (fractielid), Frans Blokland (steunfractielid), Hugo Brink (lid), Dirk van Limpt (lid), Robert te 

Beest (lid en ondersteuning bestuur), Jacqueline Staats (algemeen bestuurslid), Hans Paap (secretaris 

bestuur), Joyce Kainama (lid), Jankees Salverda (voorzitter bestuur) en Frank Frowijn (lid DB CDA  Noord-

Holland). 

 

• Opening 

o De voorzitter heet iedereen welkom. Het is een vreemde situatie. Vanwege de 

omstandigheden is er voor de eerste keer een digitale ALV. 

o Wij willen het kort houden, in principe zijn er niet meer dan 45 minuten beschikbaar omdat 

het CDA geen betaald Zoom account heeft. Uiteindelijk heeft de vergadering echter zonder 

problemen wat langer geduurd. 

o Er wordt met opzet geen inhoudelijk programma geboden. Alleen de hoogstnoodzakelijke 

dingen worden op deze ongebruikelijke manier behandeld. Veel leden verkiezen toch een 

echte fysieke ledenvergadering, ook al omdat het sociale element een belangrijke rol speelt 

bij onze ledenvergaderingen. Het bestuur zal zo snel mogelijk weer een echte vergadering 

organiseren. Gevolg van de keuze voor een beperkt programma is wel dat de opkomst 

beperkt is. 

o Specifieke afmeldingen zijn gekomen van Annekee Eggermont (familieomstandigheden), 

Dicky Sintenie en René Wit (geen mogelijkheid om digitaal aanwezig te zijn, maar hebben 

wel mandaat aan het bestuur gegeven). Marianne Castien-van Eijk, lid en met kennisgeving 

afwezig. Door een misverstand heeft Jaap Bragt (lid) de vergadering niet digitaal kunnen 

bijwonen. 

o Speciale gast is Frank Frowijn onze regiovertegenwoordiger in het provinciaal bestuur van 

het CDA van Noord-Holland. Zijn termijn loopt af en hij kan niet herkozen worden. Een 

volgende vergadering nemen wij graag nog ‘echt’ afscheid. Wij waarderen het dat hij er nu 

nog bij is. Zijn opvolger is Marianne Hekman uit Beverwijk. Op de ALV van het provinciale 

CDA op zaterdag 21 november zal zij worden benoemd (als de leden akkoord gaan). Zij zal 

zich een volgende keer uitgebreid voorstellen. 

• Vandaag op de agenda 

o Vanavond staat alleen het geven van een mandaat voor beslissingen over de Tweede 

Kamerlijst, het landelijk verkiezingsprogramma en de begroting van de afdeling op de 

agenda. 

o Uiteraard is er gelegenheid om vragen te stellen. 

o In het kader van een zo simpel mogelijk programma voor deze ALV zijn er geen politieke 

beschouwingen van de fractie. U ontvangt in de loop van december een nieuwsbrief. 



 

• Mandaat om het bestuur te laten besluiten over de lijst 

o Het geven van een mandaat aan het bestuur is één van de mogelijkheden die het 

partijbureau aanbeveelt om in deze tijd met de verplichting om de afdeling de lijst te laten 

vaststellen om te gaan. 

o De voorzitter legt uit dat als de leden mandaat geven aan het bestuur om de lijst namens de 

afdeling Velsen vast te stellen het bestuur alles in het werk zal stellen om de lijst te 

ondertekenen en voor de deadline op het partijbureau in Den Haag te krijgen. 

o De voorzitter geeft aan dat er een actie is gestart om de regionale kandidaat op nummer 21 

te zetten i.p.v. op 39 waar hij op de Advieslijst staat. Sindo Nunez Queija uit Heemskerk komt 

dan op plaats 21 precies achter een andere Noord Hollandse kandidaat: Harmen Krul uit Den 

Helder. Hierdoor bestaat niet de kans dat de ene Noord-Hollandse kandidaat stijgt ten koste 

van de andere. 

o De bedoeling van de actie is niet zozeer om Sindo hoger op de lijst te krijgen, maar vooral om 

te voorkomen dat hij verder zakt als andere afdelingen en provincies voorkeursacties voor 

hun kandidaten doen. 

o De voorzitter vraagt hoe de gevoelens van de aanwezige CDA-leden hierover zijn? Niemand 

is tegen dus de gevoelens zijn positief en het bestuur zal de Advieslijst op die manier 

wijzigen. 

o De vergadering geeft het gevraagde mandaat aan het bestuur. 

 

• Mandaat om het bestuur te laten besluiten over het landelijk verkiezingsprogramma 

o De voorzitter geeft aan dat hij het een aansprekend programma vindt in een goede vorm. 

o De afdeling Velsen zal geen amendementen indienen. Er zijn geen verzoeken binnen 

gekomen om amendementen van andere afdelingen te steunen. Als dat wel gebeurt zal het 

bestuur hier terughoudend in zijn. 

o Alle leden die dat willen kunnen overigens zelf meestemmen over de amendementen in de 

speciale sessies van de digitale provinciale ALV, die zal worden gehouden op zaterdag 21 

november 2020. 

o De vergadering geeft het gevraagde mandaat aan het bestuur om in te stemmen met het 

programma. 

• Mandaat om het bestuur de begroting te laten vaststellen voor 2021 

o De voorzitter zegt dat de conceptbegroting (meegestuurd met de stukken) zoveel mogelijk 

gelijk is aan die van 2020. Alleen is € 500,00 vrijgemaakt voor de campagne voor de Tweede 

kamer verkiezingen. 



o De jaarstukken 2020 zullen zoals gebruikelijk worden vastgesteld op de eerste Algemene 

Leden Vergadering in het nieuwe jaar (2021). 

o Er wordt door leden een drietal opmerkingen gemaakt. 

1. Er wordt door meerdere aanwezigen op aangedrongen om nog een brief naar de 

leden te sturen met de vraag om een extra bijdrage te leveren. Dit was erg succesvol 

vorig jaar. Het bestuur antwoordt dat dit ook de bedoeling is. De brief komt begin 

december. (Ter aanvulling: de brief is op 7 december 2020 per e-mail c.q. post 

verzonden).  

2. De conceptbegroting heeft nu een klein negatief saldo, vanwege de post van € 500 

voor de verkiezingen. Hugo Brink zou graag zien dat dit op een zodanige manier 

wordt opgelost dat er geen negatief saldo begroot is. Het bestuur zegt dit toe. (Ter 

aanvulling: de post giften is verhoogd met een bedrag van € 130,00 naar een bedrag 

van € 630,00). 

3. De belangrijkste uitgavenpost voor een gemeentelijke afdeling zijn de 

gemeenteraadsverkiezingen. Er wordt gevraagd of het juist is dat daar weer voor 

gespaard wordt. De penningmeester meldt dat dit het geval is.  

o De vergadering geeft het gevraagde mandaat aan het bestuur. 

• Vragen aan het bestuur 

o Er zijn geen specifieke vragen voor fractie en bestuur. 

• Sluiting 

o De voorzitter spreekt uit dat hij hoopt dat er snel weer op een andere manier vergaderd kan 

worden. Hij dankt iedereen voor de digitale aanwezigheid en wenst alle leden vooral 

gezondheid toe. 

 

 


